
 

 

 

 

Els jutjats de Vilafranca ja disposen de fiscalia pròpia, 
després d’anys de reivindicació 

Aquest matí el Fiscal Superior de Catalunya, Francisco Bañeras, ha fet una visita a la seu judicial 
de Vilafranca, per valorar la posada en marxa de la Subseu de la Fiscalia Vilanova-Gavà- 
Vilafranca. 

Els jutjats de la capital de l’Alt Penedès ja disposen de fiscals propis des del passat 3 de juny, 
assolint una reivindicació de més de deu anys per part de la delegació del Col.legi d’Advocats 
de Barcelona a Vilafranca. 

Per aquest motiu avui el Fiscal Superior de Catalunya, Francisco Bañeras, perla d’un dia 
important per l’Alt Penedès. 

El Fiscal Superior remarca que la incorporació de fiscals propis permet més proximitat amb la 
ciutadania i celeritat en la justícia. 

Per la seva banda la Fiscal en Cap de Vilanova-Gavà-Vilafranca, Ana Mireya Gómez, explica que 
a Vilafranca s’ha iniciat amb 4 fiscals, però que es constata la necessitat d’ampliar-los a cinc. 

La Fiscal en Cap ha agraït l’atenció rebuda per part de la gerència per oferir uns instal·lacions 
adequades. 

Ana Mireya Gómez, també ha volgut reconèixer la tasca dels fiscals de Vilanova que fins ara es 
traslladaven a Vilafranca per cobrir el servei, mentre que Francisco Bañeras ha adreçat també 



agraïments al Departament de Justícia per l’esforç en ampliar la fiscalia i també ha recordat els 
anys de reivindicacions de la delegació de Vilafranca del Col.legi d’Advocats de Barcelona, que 
ho han fet possible. 

 
A la visita també hi han assistit tres dels quatre fiscals de Vilafranca i acompanyant-los també 
hi eren, la secretaria per a l’Administració de Justícia, Iolanda Aguilar, o el director dels Serveis 
Territorials del Penedès, Xavier Llopart Freixes, entre d’altres. A més del regidor de Seguretat 
Ciutadana, Ramon Zaballa i el Sots Inspector de la Policia Local, Joan Vich. 

 

https://www.rtvvilafranca.cat/2024/07/els-jutjats-de-vilafranca-ja-disposen-de-fiscalia-propia-

despres-danys-de-reivindicacio/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.rtvvilafranca.cat/2024/07/els-jutjats-de-vilafranca-ja-disposen-de-fiscalia-propia-despres-danys-de-reivindicacio/
https://www.rtvvilafranca.cat/2024/07/els-jutjats-de-vilafranca-ja-disposen-de-fiscalia-propia-despres-danys-de-reivindicacio/


 

 

El Fiscal Superior de Catalunya visita els jutjats de 

Vilafranca i els cinc nous despatxos de la Fiscalia 

 

 

El Fiscal Superior de Catalunya, Francisco Bañeres, ha visitat aquest matí la seu judicial de 
Vilafranca del Penedès, que compta amb cinc despatxos fiscals, una reivindicació històrica de 
la delegació del col·legi d’Advocats de Barcelona a Vilafranca. 

El Fiscal Superior de Catalunya ha recorregut les instal·lacions, acompanyat de la fiscal en cap 
de l'àrea Vilanova-Gavà-Vilafranca, Ana Mireya, els fiscals de Vilafranca, Alícia de Porras, 
Tamara Gómez, Rocio Gutierrez i Gerardo Morales, el regidor de Seguretat i Convivència de 
l'Ajuntament de Vilafranca, Ramon Zaballa i el cap de la policia local, Joan Vich, entre altres 
persones. 

Segons Bañeres “avui és un dia molt important. S’ha lluitat molt arribar a implantar aquí una 
oficina de fiscalia com cal i amb la dignitat que Vilafranca es mereix” i apuntava que "el veïnat 
de la comarca guanyarà amb la proximitat del ministeri fiscal, que permetrà una major 
celeritat en la tramitació dels assumptes". 

Després de gairebé dues dècades, finalment es reconeix Vilafranca dins àrea Vilanova-Gavà-
Vilafranca, que abarca els partits judicials de Vilafranca del Peneèés, Vilanova i la Geltrú i 
Gavà, fet que permet que els fiscals puguin tenir aquí una seu permanent a l’hora de despatxar 
els assumptes i, d’aquesta manara, millorar la comunicació amb els òrgans judicials. 



 

La fiscal en cap de Vilanova i la Geltrú, Ana Mireya, explicava als mitjans de comunicació 
presents a l’acte que en tota l’àrea hi ha 23 fiscals, quatre dels quals a Vilafranca, però està 
previst demanar un cinquè fiscal, perquè “som pocs efectius a l’hora dels serveis, i volem 
intentar portar aquí un reforç. Està tot preparat perquè hi hagi cinc fiscals aquí”. La fiscal 
vilanovina també explicava que, tot i que en un futur les instal·lacions potser quedaran petites, 
“ens han ampliat l’espai que estava destinat inicialment. Per això vull aprofitar per agrair a la 
gerent, Mercè Sànchez, que hagi atès totes les peticions que li hem fet. 

El Fiscal Superior de Catalunya també ha agraït al departament de Justícia “l’esforç fet a l’hora 
d’implantar aquest edifici, sempre amb una perfecta sintonia tant amb la fiscal en cap de 
Vilanova i la Geltrú com amb la fiscal provincial de Barcelona i amb mi mateix”. També 
recordava que “hem de tenir ben present la delegació del col·legi d’Advocats de Barcelona a 
Vilafranca que sempre ha estat empenyent a l’hora d’aconseguir això, i bona part d’aquest èxit 
li devem als advocats de la delegació vilafranquina”. 

 

https://elcargol.com/societat/12840-el-fiscal-superior-de-catalunya-visita-els-jutjats-de-

vilafranca-i-els-cinc-nous-despatxos-de-la-fiscalia 
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